

## Tricajus™ 10 Main Function

### 10 大主要功能

#### 10 Fungsi Utama

- Balance of hormone  
• 调理荷尔蒙  
• Mengimbangi hormon
- Energize & Increase stamina  
• 增强体力  
• Meningkatkan stamina dan tenaga
- Increase percentage of fertility  
• 提高生育能力  
• Meningkatkan peratusan kesuburan
- Reduce acid level in body  
• 减少酸性身体  
• Mengurangkan paras asid di dalam tubuh
- Maintain blood sugar level  
• 维持血糖平衡  
• Mengimbangi tahap gula dalam darah
- Improve sleeping quality  
• 提升睡眠质量  
• Meningkatkan kualiti tidur
- Strengthen bones, prevent Osteoporosis  
• 巩固骨骼, 预防骨质疏松症  
• Menguatkan tulang, mengelakkan Osteoporosis
- Prevention of Piles and Constipation  
• 改善痔疮便秘  
• Mengelakkan buasir dan sembelit
- Improve brain functionality  
• 激励脑力  
• Meningkatkan fungsi otak
- Improve blood circulation  
• 促进血液循环  
• Meningkatkan peredaran darah



Organically grown maca root is considered by top researchers to be a true ADAPTOGEN- and aggressively touted as the "superfood of the Andes" by the natural products industry.

Working in tandem with the bodies natural rhythms, Maca root works with the bodies natural rhythms to help rebuild weak immune systems, re-mineralize poorly nourished bodies, and increase energy and endurance.

有机培植的马嘉根茎是被资深研究者公认为真正的适应原, 常常被自然食品界冠上个“安地斯超级食物”的美称。

马嘉根茎在人体内: 配合自然的韵律运行, 帮助重建身体免疫系统, 重修身体严重失去的矿物质, 以及增加身体力气及耐力。

Akar Maca yang tumbuh secara organik yang berasal dari Peru, adalah dianggap oleh penyelidik-penyelidik terulung sebagai ADAPTOGEN yang sebenar - dan secara agresifnya dicanangkan sebagai "Makanan Terunggul Andes" oleh industri produk semulajadi.

Bekerja bersama dengan ritma badan semulajadi, akar Maca secara amnya, membantu membina kembali sistem imun tubuh yang telah lemah, memineralkan kembali badan yang tidak dijaga dengan baik, meningkatkan tenaga serta menguatkan ketahanan tubuh badan.



» Recognized as an **Astronauts Foods of NASA, USA.**

被美国太空总署列为太空飞行员的食粮。

» Dikenali sebagai **Makanan Angkasawan** oleh NASA, USA

» Appointed healthy product for **Japan-Korean World Cup athletes**

日韩世界杯运动员均将马嘉作为指定保健品

» Digunakan sebagai produk yang berkhasiat oleh **Atlet Piala Dunia Jepun-Korea**

» Contains over **31 types of mineral** and over **50 types of organic nutrients**

拥有超过31种矿物质和50种植物素

» Mengandungi lebih daripada **31 jenis galian** dan lebih **50 jenis nutrien organik**



Please contact: 请联络: Sila hubungi:

[www.macamix.myhealth2u.com](http://www.macamix.myhealth2u.com)

**Adaptogen yang sebenarnya**

Plants known as 'adaptogen' are known to: support and boost the immune system, be capable of normalizing functions in the body, be non-toxic, harmless to any organ of the body, and be safe for ingestion for long periods as a nutritive supplement. They can increase availability of energy during the day, reduce stress feelings, increase endurance, improve mental alertness, improve sleeping quality, and significantly accelerate the recovery process after illness.

Maca stimulates the Pituitary gland and when the pituitary gland functions optimally, the entire Endocrine system becomes balanced; as it is the main gland that controls the hormone output of the other three glands.

The Endocrine system is a complex network of chemical signals and messages that control many immediate and life-long bodily responses and functions. Growing taller, developing male or female characteristics and reacting to fear are all partially directed by endocrine hormones.

被称为适应原的植物公认: 支持以及强化免疫系统, 有能力恢复身体功能, 无毒, 对各器官无害, 可以长期作为营养辅助品。他们可以增加每天的体力, 减少压力感, 增强耐力, 提升警觉, 增进睡眠质量, 以及在生病后有明显的恢复能力。

马嘉主要是刺激脑下垂体腺, 当它完全的发挥其功能时, 整个内分泌系统将得到平衡: 因为脑下垂体腺是调控其他三个分泌荷尔蒙腺体的主要腺体。

内分泌系统是一个复杂的化学讯息的网络, 它主控着许多直接以及生命迹象的反应。增高, 男性或女性特征形成以及对恐惧的反应部分都被内分泌荷尔蒙的影响。

Tumbuhan yang dikenali sebagai 'adaptogen' adalah diketahui untuk: menyokong dan meningkatkan sistem imun, berkeupayaan untuk menormalkan fungsi di dalam badan, tiada toksik, tidak membahayakan pada mana-mana organ di dalam tubuh, dan selamat untuk diambil sebagai makanan yang berzat untuk jangka masa yang panjang. Ia boleh meningkatkan tenaga pada sepanjang hari, mengurangkan tekanan perasaan, meningkatkan ketahanan, memperbaiki kecerdasan mental, memperbaiki kualiti tidur dan mempercepatkan proses penyembuhan selepas sakit.

Maca merangsang kelenjar Pituitari dan bila kelenjar Pituitari berfungsi pada tahap optimum, seluruh Sistem Endokrin menjadi seimbang, kerana kelenjar Pituitari mengawal pengeluaran hormon ketiga-tiga kelenjar yang lain.

Sistem Endokrin adalah satu rangkaian isyarat-isyarat dan maklumat kimia yang kompleks yang mengawal banyak respon dan fungsi jasmani dengan cepat. Penambahan ketinggian, mengembangkan ciri-ciri lelaki dan wanita dan tindak balas terhadap perasaan takut semua sebahagiannya adalah dikawal oleh hormon-hormon Endokrin.



Have had slight stroke, numbness in the leg, can't walk much and couldn't work. After taken 6 sachets, his legs became stronger and can walk normally. Used to have black spots all over his hands, they started to fade away now.

曾经有轻微中风现象, 双脚麻痹, 无力行走。吃了六包Tricajus™, 血液循环, 双脚不再麻痹无力, 行动也再无阻碍。曾经布满双手的黑斑也开始慢慢淡化。

Beliau mengalami strok ringan, kakinya kebas, tidak boleh berjalan banyak dan tidak boleh bekerja. Setelah mengambil 6 uncang Tricajus™, kakinya menjadi elok dan boleh berjalan seperti biasa. Pernah mengalami bintik-bintik hitam di seluruh tangannya, ia beransur hilang sekarang ini.



Liew Sung Hin, 61 yrs old/岁/tahun

After an operation 12 years ago, the wound has been bleeding and suppurating, resulting numbness over the legs and couldn't walk far. After taken 3 sachets of Tricajus™, he can walk further and not having numbness anymore. The wound from the operation has also healed and he no longer has to go for doctor appointment.

12年前的手术后, 多年来伤口一直没有真正复原, 一直流血流脓, 造成双脚麻痹无力, 行动非常不便, 不能走远, 导致不能工作。喝了3包Tricajus™后, 患处已经复原, 双脚也不再麻痹, 也无需再复诊。

Selepas menjalani pembedahan 12 tahun yang lalu, beliau tidak boleh berjalan jauh selama 12 tahun disebabkan lukanya akibat pembedahan yang lalu telah berdarah dan bemanah, menyebabkan kekebasan pada kakinya. Setelah mengambil 3 uncang Tricajus™, beliau boleh berjalan jauh dan tidak lagi mengalami kekebasan. Luka daripada pembedahan yang lalu juga sembuh dan dia juga tidak lagi perlu untuk membuat temujanji dengan doktor.



Muniandy a/l Pakkirisamy, 52 yrs old/岁/tahun

He has been having aches over the back, an unhealed wound from an accident and germs infected lung. After taken medication from hospital for the germs infected lung, he was diagnosed with diabetes at 15.6. After taken 10 sachets of Tricajus™, his diabetes has been dropped to 7.0. Other conditions have also been greatly improved.

因车祸所留下的旧患, 经常感到腰酸背痛, 以及肺部感染细菌, 更不幸的患上糖尿病。医生说他的糖尿指数高达15.6, 但在服用了10包Tricajus™后, 再次检验后, 指数已经下降到正常水平7.0。其他的症状也获得大大的改善。

Beliau telah mengalami sakit belakang, luka yang tidak sembuh dari kemalangan dan jangkitan pada paru-paru. Setelah menjalani rawatan daripada hospital berkenaan dengan jangkitan pada paru-parunya, dia telah didiagnosis mempunyai diabetes pada 15.6. Setelah mengambil 10 uncang Tricajus™, diabetesnya telah turun kepada 7.0. Keadaan-keadaan yang lain juga telah menunjukkan peningkatan yang sangat baik.



Md. Said B. Shamiw, 45 yrs old/岁/tahun